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KLUNDERT - Het moet de droom van elke ijsvereniging zijn: twee strenge winters achter elkaar. 

De Klundertse ijsclub staat in elk geval in de startblokken voor het geval de vorst doorzet. Een slordige 
300.000 liter water werden gisteren uit het Verlaat in de Vestkant gepompt. Daar begint traditiegetrouw de 
Klundertse ijspret. Voorzitter Martin Breuer rolde gisterochtend in alle vroegte de slangen uit. "Om op 't 
Verlaat te kunnen schaatsen, hebben we een ijslaag van tien centimeter nodig. Dan moet het wel een paar 
dagen flink vriezen. Op deze ijsbaan kunnen we eerder schaatsen." 
 
De 103 jaar oude ijsclub zag vorige winter het ledental groeien tot boven de duizend. "Met nóg een winter 
erbij, worden dat er meer. Ze kunnen zich ook melden op onze ledenvergadering, die we 28 december in de 
Toogh houden."  
 
In de zomermaanden is de oude brandweerpomp gereviseerd. Breuer merkt direct het resultaat. "Vorig jaar 
stonden we tot elf uur 's avonds te pompen. Het is nu drie uur en de ijsbaan is al zo goed als uitgelegd." 
Weldra hopen Breuer met zijn acht andere bestuursleden ook de verlichting en de muziekinstallatie weer 
aan te leggen. Als de vrieskou doorzet, is de baan straks alle dagen na schooltijd en in het weekeinde vanaf 
elf uur tot tien uur 's avonds geopend. 
 
In Zevenbergen staat dit jaar geen kunstijsbaantje in het centrum. Bij zwembad De Bosselaar heeft 
beheerder Sportplaza kort na het zwemseizoen de speelweide al opgespoten. Daar stond gisteren al een 
dun vliesje op. Maar schaatsen is er nog niet bij.  
 
In Willemstad een ander verhaal. Voor de vorig jaar opgerichte ijsclub komt Koning Winter feitelijk te vroeg. 
De ijsbaan op Bastion Zeeland is nog niet aangelegd. "En dat zijn we ook niet direct van plan", aldus 
penningmeester Kees van Gemert. "Het is een sfeervolle locatie, maar er zitten technisch een paar haken en 
ogen aan. He terrein is nogal ongelijk, zodat het water steeds weg liep. Dat hebben we vorig jaar 
provisorisch met een walletje en vloerbedekking opgelost. We willen dat probleem voorleggen aan de 
gemeente, want het bastion Zeeland leent zich verder perfect als schaatsvloer." Sinds vorige week is de 
ijsclub officieel een stichting. "Ons doel? Willemstad aan het schaatsen krijgen."  
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